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دیدگــــــاه
کار اصلی پس از صعود شروع می شود 

کار مهم و اصلی ما تازه پس از صعود شروع می شود، ما ۵ دوره 
در جام جهانی حضور داشته ایم؛ صعود به جام جهانی برای ما عادی 
شده است و از حالا باید با یک برنامه ریزی خوب و دقیق برای حضور 
پرقدرت در این جام آماده شویم. تیم ملی در جام جهانی باید طوری 
بازی کند که هواداران و کارشناسان از سبک بازی تیم لذت برده و 
راضی باشند و بازیکنان فوتبالی تاکتیکی و با برنامه در حد یک تیم 
مطرح به نمایش بگذارند. باید با برنامه ریزی اصولی و انجام بازی های 
تدارکاتی مناسب سبک بازی و سطح فوتبال تیم ملی را ارتقا دهیم. 
جام جهانی ویترین بهترین های فوتبال جهان است و باید نماینده 
شایسته ای برای آسیا باشیم. اگر با سطح بالایی فوتبال بازی کنیم 
می توانیم به صعود به دوردوم هم امیدوار باشیم. با ارائه فوتبال خوب 
و پایاپای حتی اگر بازنده هم باشیم اکثریت راضی خواهند بود. در 
اینکه تیم ملی بسیار خوبی داریم شکی نیست و این را می پذیریم که 
در قرعه کشی خوش شانس بودیم، اما تیم های بزرگ هم گاهی اوقات 
شانس می آورند. در لیگ قهرمانان اروپا هم گاهی می بینیم در یک 
صحنه مشکوک به آفساید سرنوشت قهرمانی تغییر می کند. در هر 
صورت نمی توان کار سرمربی را نادیده گرفت و گفت او نقش مهمی 
در این صعود نداشته است. دیدیم که برابر لبنان وقتی اسکوچیچ 
روی نیمکت حضور نداشت تیم ملی شرایط سختی را تجربه کرد 
و سرمربی هیچگاه در نتایج یک تیم نمی تواند بی اثر باشد. برخی 
مربیان در سطح جهانی هستند برخی کمی پایین تر از آنها قرار 
می گیرند و مابقی مربیان هم معمولی و نرمال هستند. »اسکو« مربی 
ارزشمند و باتوانی است و تیم ملی قرار است به جایی برود که ارزش 
و سطح بسیار بالایی دارد و باید به نحواحسن آماده رقابت ها شویم. 

تسنیم: نماینده سازمان خصوصی سازی در حاشیه مجمع 
سرخابی های پایتخت، از تصویب قیمت گذاری این دو باشگاه در 
هفته آینده خبر داد. حسین امیررحیمی در حاشیه مجمع عادی 
دو باشگاه استقلال و پرسپولیس که به صورت فوق العاده با موضوع 
تصویب صورت های مالی آنها با حضور سیدحمید سجادی در 
محل وزارتخانه برگزار شد، اظهارداشت: در ادامه فرآیند واگذاری 
باشگاه های استقلال و پرسپولیس، با عنایت به اینکه صورت های 
مالی حسابرسی شده دو باشگاه در این جلسات مصوب شد، مهم ترین 
گام برای آماده سازی واگذاری سرخابی ها اتفاق افتاد. نماینده سازمان 
خصوصی سازی گفت: در هفته آتی، قیمت گذاری دو باشگاه استقلال 
و پرسپولیس به تصویب هیات محترم واگذاری خواهد رسید و پس 
از آن، افزایش سرمایه به روش صرف سهام به عنوان یکی از ابزارهای 
تامین مالی مستقیم دو باشگاه )پس از انجام اقدامات قانونی متصور( 
در دستور کار قرار خواهد گرفت. وی توضیح داد: گزارش توجیهی 
افزایش سرمایه و دیگر گزارش های مرتبط با طرح کسب وکار دو 
باشگاه )به عنوان الزامات ورود به بازارسرمایه و درج نماد در بازارپایه( 
نهایی و این موضوع همزمان با قیمت گذاری )توسط کارشناسان 
رسمی دادگستری و قوه قضائیه منتخب( سازمان خصوصی سازی و 
نیز درج نماد دو باشگاه در بازارپایه برای واگذاری سهام دو باشگاه به 

متقاضیان انجام خواهد شد. 

فوتبــالداخلــی

حمیددرخشان
 کارشناس فوتبال

آرمان ملی: دیدار دوستانه تیم های ملی کشتی آزاد ایران و 
آمریکا بنا بر دعوت رسمی آمریکا در حالی قرار است ۲۳ بهمن ماه 
در تگزاس برگزار شود که ویزای علیرضا دبیر رئیس فدراسیون 

به همراه ۳ نفر از اعضای کاروان کشتی کشورمان صادر نشد! 
 وضعیت ویزا 

ملی پوشان کشتی ایران به همراه دیگر نفرات اعزامی به این 
کشور چندی پیش برای دریافت روادید به سفارت آمریکا در 
دوبی رفتند. پس از بحث و حواشی متعدد، آمریکا، ویزای 
ملی پوشان و نفرات اعزامی ایران به این کشور را برای همه 

به غیر از ۴ نفر صادر کرد. به رغم دعوت رسمی آمریکایی ها از 
رئیس فدراسیون کشتی ایران برای حضور در این کشور، آمریکا 
برای علیرضا دبیر رئیس فدراسیون کشتی و دو ملی پوش و یک 
مربی، ویزای سفر به این کشور را صادر نکرد. دبیر در نشست 
خبری ضمن دفاع از مواضع خود، اعلام کرد گرین کارت این 

کشور را ندارد. 
 واکنش فدراسیون 

محمدابراهیم امامی سخنگوی فدراسیون کشتی در خصوص 
خبر اعلام شده درباره عدم صدور ویزای رئیس فدراسیون، یک 

مربی و یک کشتی گیر برای حضور در آمریکا اظهارداشت: 
اکثریت ویزاها آمده و یک ایمیلی از سوی فدراسیون کشتی 
آمریکا به دست مان رسیده که برای دریافت ویزاها به دوبی بروید، 
اما نام دو کشتی گیر، یک مربی و علیرضا دبیر در بین کسانی که 
ویزای شان آمده، نیست. وی ادامه داد: قبلا هم آقای دبیر اعلام 
کرده بودند که اگر ویزای یکی از اعضای تیم نیاید هم تیم ملی 
کشتی آزاد ایران به آمریکا اعزام نخواهد شد. این موضوع را دوباره 
به فدراسیون کشتی آمریکا اطلاع دادیم و عنوان شد که اگر ویزا 
کامل نیاید، تیم به این سفر نخواهد رفت. امامی گفت: طبیعتا 
هنوز فرصت هست و شاید طی روزهای آینده بقیه ویزاها هم 
بیاید. ما آماده این سفر هستیم و اگر ویزا بیاید، سفر به آمریکا 

انجام خواهد شد. 

آمریکا به »علیرضا دبیر« ویزا نداد! 

آرمان ملی: تیم ملی فوتبال کشورمان در هشتمین دیدار مرحله 
مقدماتی جام جهانی به رغم 10نفره شدن موفق شد تیم امارات را در 
ورزشگاه آزادی شکست دهد و همچنان صدرنشین گروه باقی بماند. 

 گزارش بازی 
تیم های ایران و امارات از ساعت 18 در ورزشگاه آزادی به میدان 
رفتند. دقیقه ۹ ولیدعباس توپ علیرضا جهانبخش را به کرنر 
فرستاد. سامان قدوس ضربه کرنر را بر روی دروازه امارات ارسال 
کرد و توپ توسط مدافعان امارات به بیرون محوطه جریمه فرستاده 
شد. دقیقه 1۵ سانتر کایدوکانیدو توسط امیر عابدزاده دفع شد. 
دقیقه 1۹ پاس توی عمق مهدی طارمی برای علیرضا جهانبخش 
توسط علی خصیف دروازه بان تیم امارات قطع شد. دقیقه ۲۲ پاس 
رو به جلوی قلی زاده برای طارمی توسط ولیدعباس قطع شد. دقیقه 
۲۴ خطای سعید عزت اللهی بر روی بازیکن امارات اعلام شد و داور 
او را با یک کارت زرد جریمه کرد. دقیقه ۳۲ سانتر محرمی بر روی 
دروازه امارات توسط مدافعان این تیم دفع شد و در برگشت ضربه 
علیرضا جهانبخش از کنار دروازه علی خصیف به بیرون رفت. دقیقه 
۳۵ شوت علی قلی زاده از بالای دروازه امارات به بیرون رفت. دقیقه 
۳۷ آفساید علیرضا جهانبخش توسط کمک داور مسابقه اعلام شد. 
دقیقه ۳8 داور مسابقه صادق محرمی را با یک کارت زرد جریمه 
کرد. ضربه ایستگاهی الاحبابی توسط امیر عابدزاده دفع شد. دقیقه 

۴0 سامان قدوس سانتر را بر روی دروازه امارات ارسال کرد و توسط 
مدافعان این تیم به بیرون محوطه جریمه فرستاده شد و وحید 
امیری در موقعیت شوتزنی قرار گرفت و ضربه او از بالای دروازه 
خصیف به بیرون رفت. دقیقه ۴۳ یک ضربه ایستگاهی برای امارات 
اعلام شد، اما این ضربه موقعیت خطرناکی بر روی دروازه تیم ایران 
نداشت. دقیقه ۴۴ علی قلی زاده سانتر جهانبخش را به تیرک دروازه 
امارات زد، اما در برگشت مهدی طارمی کار تیم امارات را تمام کرد. 
نیمه اول این دیدار با نتیجه یک بر صفر به نفع تیم ملی فوتبال ایران 
به پایان رسید. دقیقه ۴۹ داور صادق محرمی را برای خطا بر روی 
عبدا... رمضان از زمین بازی اخراج کرد. دقیقه ۵8 شوت فنی طحنون 
الزعابی توسط امیر عابدزاده به کرنر فرستاده شد. ضربه کرنر هم بر 
روی دروازه ایران ارسال شد، اما نتیجه ای را برای امارات در پیش 
نداشت. دقیقه ۶0 ضربه مهدی طارمی به سمت دروازه امارات 
نتیجه ای را در پیش نداشت. دقیقه ۶۵ سانتر زمینی بازیکنان 
امارات توسط مدافعان تیم ملی ایران دفع و توپ در دستان امیر 
عابدزاده قرار گرفت. دقیقه ۶۶ سانتر خطرناک بازیکنان امارات بر 
روی دروازه ایران توسط کنعانی زادگان به کرنر فرستاده شد. دقیقه 
۷۲ علیرضا جهانبخش با یک دریبل بازیکن امارات را پشت سر 
گذاشت و با یک شوت زیبا دروازه تیم امارات را تهدید کرد. دقیقه 
۷۳ بازیکنان ایران ضربه کرنر را بر روی دروازه امارات ارسال کردند 

و ضربه سر نورافکن توسط خصیف به کرنر فرستاده شد. دقیقه 
۷۹ ضربه سر بازیکن امارات را امیر عابدزاده و با یک دست مهار 
کرد. دقیقه 8۲ کنعانی زادگان سانتر خطرناک بازیکنان امارات را 
به بیرون زد. دقیقه ۲+۹0 ضربه مستقیم الحبابی به سمت دروازه 
ایران توسط عابدزاده مهار شد. دقیقه. ۹۳ قلی زاده با دریبل زیدانی 
بازیکنان امارات را دریبل کرد و به محوطه جریمه امارات رسید، 
اما ضربه نهایی او به سمت دروازه خطرناک نبود و از کنار دروازه به 
بیرون رفت. این دیدار در نهایت با نتیجه یک بر صفر به نفع تیم ملی 

فوتبال ایران به اتمام رسید. 
 ناامیدی امارات

فن.مارویک، سرمربی امارات در نشست خبری پس از بازی 
اظهارکرد: من انتظار بیشتری از این بازی داشتم و از نتیجه ناامید 
شدم. در نیمه اول بازیکنانم شجاعت لازم را نداشتند و کند و 
پراشتباه بودیم. در نیمه دوم هم تا به بازی برگردیم، زمان برد. ما 
شانس های کافی هم نتوانستیم برای بردن ایجاد کنیم. البته ما هنوز 
شانس کسب رتبه سوم را هم داریم. او درباره برنامه اش برای بازی 
بعدی امارات گفت: من به بازی بعدی فکر نمی کنم. برای این بازی 
هم وقت کافی نداشتیم. در این بازی هم دو بازیکن مان را به دلیل 

محرومیت در اختیار نداشتیم. 
 صحبت اسکو

دراگان اسکوچیچ در نشست خبری بعد از دیدار تیم ملی ایران 
مقابل امارات اظهارداشت: دو مورد درباره بازی با امارات من را راضی 
نگه می دارد. یکی نمایش خوب در نیمه اول بود و دیگری کنترل 
بازی. در نیمه دوم با اخراج صادق محرمی تیم تحت فشار قرار گرفت، 
اما عملکرد خوبی داشت. از این مساله راضی هستم، چرا که در 
شرایطی که تحت فشار قرار داشتیم، اما توانستیم موقعیت هایی ایجاد 
کنیم. وی در مورد استفاده از امیدنورافکن در پست دفاع میانی که 
پست غیرتخصصی اوست، تصریح کرد: همان طور که گفتید نورافکن 
در این پست بازی کرد و نمایش خوبی داشت. این مساله نشان داد 
که تصمیمی درستی گرفته ام. انتخاب من در خط دفاع نورافکن بود و 
تصمیمم درست بود، چون خوب بازی کرد. البته شما گفتید در بازی 
کم اهمیت، ولی برای من پراهمیت بود. از من پرسیدید چرا راهکار و 
انتخاب های جدیدی نداشتید، در صورتی که این کار را انجام دادیم 
و نورافکن را انتخاب کردیم. زمانی که تیم امارات دست به تعویض 
زد و بازیکنان بلندقامت را به زمین فرستاد، واکنش نشان دادیم 
و دفاع وسط آوردیم تا در توپ های بلند هم برتری داشته باشیم. 
سرمربی تیم ملی فوتبال کشورمان درباره اینکه بازیکنان هجومی 
تیمش موقعیت ها را به راحتی از دست می دهند، گفت: ما بازیکنان 
باکیفیتی در فاز هجومی داریم. طبیعی است بازیکنی موقعیتی را از 
دست بدهد. جدا از موقعیت ها، از مهاجمان تیمم راضی هستم. این 
موضوع دغدغه ای نیست که به آن بپردازیم. همان طور که گفتم از 

بازیکنان هجومی تیمم رضایت کامل دارم و مشکلی نیست. 

کارشناس فوتبال کشورمان اعتقاد دارد، باید 
پیش از جام جهانی برنامه ریزی مناسبی برای 
آماده سازی تیم ملی داشته باشیم و نمی توانیم با 
حرف زدن به مرحله دوم این مسابقات صعود کنیم. 

 قطعی شدن صعود 
غلامرضا فتح آبادی ضمن ابراز خوشحالی از 
پیروزی تیم ملی فوتبال کشورمان مقابل عراق 
که منجر به صعود زودهنگام شاگردان »اسکو« 
به جام جهانی ۲0۲۲ شد، اظهارداشت: ابتدا باید 
این پیروزی و صعود به جام جهانی را به همه مردم 
و اعضای تیم ملی تبریک بگویم. بازی با عراق یک 
بازی نزدیک و فشرده بود، عراقی ها با انگیزه بازی 
می کردند و به عقیده من دروازه بان این تیم بهترین 
بازیکن آنها بود. در 1۵ دقیقه ابتدایی بازی بازیکنان 
ما هنوز خودشان را پیدا نکرده بودند و همین 
موضوع باعث شد که حریف موقعیت هایی را روی 
دروازه ما خلق کند، ولی هرچه از زمان بازی گذشت 

تسلط ملی پوشان بر بازی بیشتر شد. 
 صعود به مرحله حذفی؟

کارشناس فوتبال کشورمان در پاسخ به این 
سوال که »ملی پوشان فوتبال ایران در این دوره 
از جام جهانی می توانند برای نخستین بار به مرحله 
حذفی صعود کنند؟«، یادآورشد: باید شرایط این 
کار را فراهم کنیم. فدراسیون فوتبال نقش پررنگی 

دارد و باید تیم ملی با آمادگی صددرصد در 
جــام جهانی حضور پیدا کند. در ادوار 

گذشته همیشه ما برای بـــرگزاری 
بازی های دوستانه با تیم های بزرگ 
دنیا مشکل داشتیم و نتوانستیم 
آماده سازی خوبی داشته باشیم. اگر 

بتوانیم یک برنامه ریزی مناسب داشته 
باشیم و شرایطی را فراهم کنیم که با 

تیم های درجه یک دنیا بازی کنیم تا نقاط 
ضعف مان را برطرف کنیم و اعتمادبه نفس 

بازیکنان  را افزایش دهیم، در آن زمان 
می توانیم به صعود به مرحله حذفی 

جام جهانی امیدوار باشیم و این 
توقع را از تیم ملی داشته باشیم. 

 عملکرد »اسکو«
وی دربــــاره عملکــــرد 
» اسکوچیچ« در تیم ملی و نقش 
او در صعود زودهنگام این تیم 

گفت: نباید فراموش کنیم که »اسکو« در شرایطی 
هدایت تیم ملی را قبول کرد که ما شرایط خوبی در 
مرحله قبل مقدماتی نداشتیم و باید از چهار بازی، 
چهار پیروزی کسب می کردیم. او در سخت ترین 
شرایط سرمربی تیم ملی شد، نتایج خوبی گرفت و 
خیلی سریع و بدون شکست ایران را به عنوان اولین 
تیم آسیایی به جام جهانی رساند، در دوره های اخیر 
پیش از مسابقات سرمربی تیم را عوض کردیم، ولی 
خاطره خوبی از تغییر کادرفنی پیش از جام جهانی 
نداریم. عملکرد اسکوچیچ به لحاظ مسائل فنی 
خوب بوده و توانسته است اتفاقات پیرامون تیم ملی 
را هم به خوبی مدیریت کند. به نظر من می توانیم 
دوباره به او اعتماد کنیم و با این مربی به جام جهانی 

برویم. 
 حضور در سید 2

فتح آبادی در واکنش به طــرح این موضوع 
که تیم ملی شانس حضور در سید۲ قرعه کشی 
مسابقات جام جهانی را دارد و ۳ دیدار آینده تاثیر 
زیادی در افزایش این شانس دارد، خاطرنشان 
کرد: به هرحال درست است که صعود تیم ملی به 
جام جهانی قطعی شده است، اما ۳ دیدار آینده را 
هم باید با قدرت انجام دهیم و به عنوان صدرنشین 
گروه، صعودمان را قطعی کنیم کــه این موضوع 
اهمیت زیادی می تواند در آینده تیم ملی داشته 
باشد. اگر این اتفاق بیفتـــد و شاگردان 
»اسکو« در سه دیدار باقیمانده هم 
موفق باشند و شرایط قرارگرفتن 
تیم ملی در ســید۲ فراهم شود، 
تیم ملی امتیاز ویژه ای به دست 
می آورد، هرچند که بازهم صعود 
به مرحله حذفی جام جهانی کار 

خیلی سختی خواهد بود. 

غلامرضا فتح آبادی: 

 خاطره خوبی از تغییر کادرفنی 
پیش از جام جهانی نداریم 

انتخابات فدراسیــون تکواندو 1۵ دی ماه 
برگزار شد، اما هنـــوز در مورد وضعیت این 
فدراسیون تصمیــم گیری نکرده اند. هادی 
ساعی در این خصـوص صحبت کرد. وی اعتقاد 
دارد، »سجادی«، به عنوان پدر ورزش به خوبی 
از شرایط مطلع است و باید بیشتر از همه ما به 

مسائل حساسیت داشته باشد. 
 وضعیت انتخابات فدراسیون تکواندو 

به کجا رسید؟
وزارت ورزش وجوانــان برای مشخص شدن 
وضعــیت انتخابات فــدراسیون از نهــاد 
ریاست جمهوری استعلام گرفته و ما هم منتظر 
هستیم به ما پاسخ بدهنــد. به هرحال فکــر 
می کنــم وزارت ورزش وجوانان باید بیشتر 
از ما به فکر وضعیت تکواندو باشد. هم اکنون 
مسابقات مهمی پیش رو داریم و باید هرچــه 
سریع تر تکلیف تکواندو مشخص شود، همه هم 

به خوبی از شرایط مطلع هستند. 
 به هرحال وزیــرورزش از خــانواده 

ورزش هستند!
سجادی به عنــوان پدرورزش و کسی که از 
اهالی ورزش بوده به خوبی از شرایط مطلع است 
و من فکر می کنم باید بیشتر از همه ما به مسائل 
حساسیت داشته باشد. امیدوارم وضعیت 
تکواندو و شرایطی که وجود دارد مورد توجه او 
و سایر مسئولان دیگر قرار بگیرد و هرچه زودتر 

این رشته المپیکی تعیین تکلیف شود. 
 در فدراسیون حضور پیدا می کنید 

یا خیر؟
من در فدراسیــون حضور ندارم. مجموعه 
فدراسیون پیگیر کارها هستند. تکواندو یکی از 
رشته های مدال آور المپیک است که البته در دو 
المپیک قبلی آن طور که انتظار می رفت نتیجه 
نگرفت؛ الان هم وضعیت بلاتکلیفی دارد. 
امیدوارم هرچه زودتر وضعیت این رشته تعیین 

تکلیف شود و از این بلاتکلیفی بیرون بیاید. 

گفـــتوگـــو

 پایان قرارداد »فرناندز« 
با هندبال 

ایسنا: قـــرارداد مانوئل مونتایا فرناندز 
سرمربی اسپانیایــی تیم ملی هندبال ایران 
بود.  آسیا  قهرمانـی  مسابقـــات  پایان  تا 
تیم ملی هندبال ایران با مربیگـــری مانوئل.

مونتایا.فرناندز، سرمــــربی اسپانیایـی در 
مسابقات قهرمانی آسیا با ۵ بــرد پیاپی مقابل 
هند، استرالیا، عربستان، عراق و کویت و دو 
شکست مقابل بحرین و قطر به دیدار رده بندی 
راه یافت. شاگردان مانوئل با شکست مقابل 
عربستان میزبان شانس مدال برنز را از دســـت 
دادند و در نهایت ضمن کسب مجوز حضور 
در مسابقات قهرمانی جهان لهستان - سوئد 
در رده چهارم مسابقات قرار گرفتند. حال با 
تمام شدن مسابقات قهرمانی آسیا قرارداد این 
مربی اسپانیایی هم به پایان رسیده است. او 
اکنون به کشورش بازگشته است تا بعداز چند 
ماه با خانواده اش دیدار کند. باید دید آیا او 
تمایلی به ادامه همکاری با هندبال ایران دارد یا 
خیر؟ از طرفی فدراسیون نیز قرار است کمیته 
فنی تشکیل داده و در مورد ادامه حضور فرناندز 
تصمیم بگیرد. مسابقات قهرمانی جهان لهستان 
- سوئد و بازی های آسیایی ۲0۲۲ دو رویدادی 
است که تیم ملی ایران با آن روبه رو است. 
هندبالیست های باتجربه و جوان تیم ملی خیلی 
خوب با این سرمربی اسپانیایی ارتباط گرفتند 
و فرناندز توانست در زمان ۶ ماه حضورش 
هندبال ایران را برای بار دوم جهانی کند. باید 
دید فدراسیون هندبال می تواند مجددا از حضور 

فرناندز در تیم ملی استفاده کند. 

خارجازمستطیلسبز

هادی ساعی:
 وضعیت 

 »تکواندو« 
بلاتکلیف است

خـــبر
 استیناف رأی بازیکن گابنی 

را تایید کرد
کمیته استیناف فدراسیون فوتبال رأی کمیته 
انضباطی درباره پرونده بازیکن گابنی گل گهر را 
تایید کرد. کمیته انضباطی فدراسیون فوتبال 
حدود دو ماه و نیم پیش با استناد به بررسی های 
پلیس فتا، مدارک بازیکن گابنی گل گهر را 
جعلی اعلام کرد و به همین دلیل براساس ماده 
۶1 آیین نامه انضباطی نتایج تمام دیدارهایی 
که این بازیکن برای گل گهر به میدان رفته بود 
را ۳ بر صفر به سود حریفان اعلام کرد. این رای 
باعث شد که نتایج دیدارهای گل گهر مقابل 
استقلال، سپاهان و پیکان برگردد و ۷ امتیاز 
از این تیم سیرجانی کسر شود. البته به جز این 
جریمه، باشگاه گل گهر به پرداخت ۷00 میلیون 
تومان محکوم شده بود که کمیته استیناف آن 
را تا مبلغ ۵0 میلیون تومان کاهش داد. باشگاه 
گل گهر به این رأی کمیته انضباطی اعتراض کرد 
و خواستار برگشتن هفت امتیاز کسر شده شد. به 
همین دلیل کمیته استیناف فدراسیون فوتبال 
این پرونده را دوباره بررسی کرد و رأی کمیته 
انضباطی را تایید کرد. معاون حقوقی باشگاه 
استقلال در واکنش به تایید رأی کمیته انضباطی 
درباره پرونده بازیکن گابنی گل گهر توسط 
کمیته استیناف فدراسیون فوتبال اظهارکرد: 
از کمیته استیناف فدراسیون فوتبال که مطابق 
قانون عمل کردند تشکر می کنم که یک رای 

عادلانه صادر کردند. 

ایران  یک -  امارات صفر 

شکســـت نـاپــــذیـــــر ها 


